

Dear colleagues!

The international penitentiary journal continues its work in a new format. Bilingual version of our journal in Russian and English allows us to expand our audience and increase the ability of authors to convey their position to all interested parties. The practice of working as a multidisciplinary and highly specialized periodical will also continue. We continue our strives to make our publication a universal platform for the exchange of views among all representatives of the professional community engaged in various spheres of penitentiary activity.

Issue of the journal that is presented to your attention contains the works of authors from Russia, Kazakhstan and Belarus. The issue contains articles devoted to actual problems of penitentiary psychologists' work, operation of penitentiary departments' medical services, and also upbringing work in places of imprisonment. The material of the presented articles reveals the latest scientific achievements, best practices and international practice in the studied areas of penitentiary activity.

The editorial Board of the journal continues to actively follow the events in the scientific life and the release of new specialized monographic publications on the topic of execution of sentences. In the presented issue of the journal was submitted the review on S.A. Vasilyeva's monograph "I was in prison and you came to visit me...": the history of the origin of prison service practice in the Protestant tradition and its influence on the course of prison reform in America, Europe and Russia".

We invite colleagues to publish announcements of scientific events and reports on their conduct. We believe that this practice will help to expand the audience of announced events in scientific life and will provide them with appropriate information support.

Alexey Vladimirovich Rodionov
Editor-in-Chief of International penitentiary journal,
ScD (Economy)

Уважаемые коллеги!

Международный пенитенциарный журнал продолжает работать в новом формате. Выпуск номеров на русском и английском языках позволяет расширить нашу аудиторию и увеличить возможности авторов донести свою позицию до всех заинтересованных сторон. Практика работы в качестве мультидисциплинарного и узкоспециализированного издания также продолжится. Мы по-прежнему стремимся сделать наше издание универсальной площадкой для обмена мнениями среди всех представителей профессионального сообщества, осуществляющих свою деятельность в тех или иных сферах пенитенциарной деятельности.

Представленный Вашему вниманию выпуск журнала содержит работы авторов из России, Казахстана и Белоруссии. Статьи посвящены актуальным проблемам работы пенитенциарных психологов, медицинских служб пенитенциарных ведомств, а также воспитательной работы в местах лишения свободы. Материал представленных статей раскрывает последние научные достижения, передовой опыт и международную практику в исследуемых сферах пенитенциарной деятельности.

Редакция журнала продолжает активно следить за событиями в научной жизни и выходом новых специализированных монографических изданий по тематике исполнения наказаний. В представленном номере журнала размещена рецензия на монографию Васильевой С. А. «В темнице был, и вы пришли ко мне...»: история зарождения практики тюремного служения в протестантской традиции и его влияние на ход пенитенциарных реформ в Америке, Европе и России».

Приглашаем коллег к публикации анонсов научных мероприятий и отчетов об их проведении. Считаем, что подобная практика будет способствовать расширению аудитории анонсируемых событий в научной жизни и будет оказывать им соответствующую информационную поддержку.

Родионов Алексей Владимирович,
главный редактор
Международного пенитенциарного журнала,
доктор экономических наук